

Title (en)
AUTOMATIC VENDING MACHINE.

Title (de)
WARENAUTOMAT.

Title (fr)
DISTRIBUTEUR AUTOMATIQUE.

Publication
EP 0363395 A1 19900418 (DE)

Application
EP 88904496 A 19880603

Priority
DE 3719095 A 19870606

Abstract (en)
[origin: WO8809977A1] To avoid sorting packaged goods (9), an automatic vending machine has a box (8) which is open on one side. This open side is inclined in the direction of fall (12) of a dispensing chute (11) and is covered by a band (6) preferably secured to a mounting frame for the box (8) and having an opening (10) through which the packaged goods can pass. The opening is displaced from one location of the packaged goods in the box (8) to another in synchronization with the movement of the band (6).

Abstract (fr)
Pour éviter le tri de marchandises emballées (9), un distributeur automatique possède une boîte (8) ouverte sur un côté. Ce côté ouvert est incliné dans le sens de chute (12) d'une goulotte de distribution (11) et est recouvert d'une bande (6) montée de préférence sur un bâti de fixation de la boîte (8) et pourvue d'une ouverture de passage (10) définie pour une marchandise (9). Cette ouverture se déplace d'un emplacement de marchandise dans la boîte (8) à un autre en synchronisme avec le mouvement de la bande (6).

IPC 1-7
G07F 11/62

IPC 8 full level
G07F 11/62 (2006.01)

CPC (source: EP US)
G07F 11/62 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)
See references of WO 8809977A1

Designated contracting state (EPC)
DE GB IT

DOCDB simple family (publication)
WO 8809977 A1 19881215; DE 3719095 C1 19890413; EP 0363395 A1 19900418; JP H02504437 A 19901213; US 4993591 A 19910219

DOCDB simple family (application)
DE 8800330 W 19880603; DE 3719095 A 19870606; EP 88904496 A 19880603; JP 50444588 A 19880603; US 44357489 A 19891129